



Terms and Conditions of Marco Polo Hotels – Hong Kong Promotion (the "Promotion"):

1. Unless otherwise specified, the promotion period is valid from 1 October to 30 November 2021 (both dates inclusive) (the "**Promotion Period**").
2. Unless otherwise specified, to be eligible for the Promotion, cardholders ("**Cardholders**") are required to settle payment with credit cards issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the "**Bank**"), including Standard Chartered credit card, and its co-branded card, MANHATTAN credit card and its co-branded card ("**Eligible Cards**").
3. To enjoy the below offers, Cardholders shall patronage at designated hotels of Marco Polo Hotels – Hong Kong (the "**Merchant**") with an Eligible Card during the Promotion Period.

	Offer details (Please refer to the Merchant for more details and the additional terms and conditions set out in below)	
Offer 1a	Marco Polo Hongkong Hotel - Cafe Marco: • 25% off on lunch, tea & dinner buffet. Hotline: +852 2113 3912	Maximum of 10 persons per patronage.
Offer 1b	Gateway Hotel - Three on Canton: • 20% off on lunch, tea & dinner buffet. Hotline: +852 2113 7828	
Offer 2	• 1-night stay with complimentary room upgrade from Superior Room to Deluxe Room and late check-out till 15:00 (Not eligible on designated blackout dates). • Daily breakfast buffet for 2 persons per room per night at Cafe Marco. • In-room Japanese afternoon tea for 2 persons per room per night. • Other privileges (Please contact the Merchant for details). Hotline: +852 2113 3115	#Blackout dates: • National Day: 1/10 and one designated date : 2/10 • Double Ninth Festival: 14/10 and its Eve: 13/10
Offer 3	• Receive an extra HKD250 certificate upon signing up for Marco Polo Elite membership. • Hotline: +852 2312 6958	

4. Unless otherwise specified, the Promotion is only applicable to the Marco Polo Hongkong Hotel and Gateway Hotel in Hong Kong.
5. Unless otherwise specified, the Promotion irrespective of its form including but not limited to gifts or discounts, is not redeemable for cash, exchangeable or transferable, and cannot be used in conjunction with other promotional offers.
6. Unless otherwise specified, the Promotion is applicable to regular-priced items only and not applicable to fixed-priced, discounted, promotional, festive and designated items.
7. Any change of the Promotion will be subject to the availability at the time of patronage.
8. The Promotion may be subject to additional terms and conditions as stipulated by the Merchant, please contact the Merchant for details.
9. All photos and product information are for reference only.
10. The Promotion shall be terminated immediately upon closure of Merchant or any of its outlets.
11. Cardholders understand and accept that the Bank is not the supplier of the products and/or services supplied by the Merchant under or in connection with the offer(s). The Bank shall bear no liability relating to any aspect of the products and/or services, including without limitation, their quality, the supply, the descriptions of products and/or services provided by the Merchant, any false trade description, misrepresentation, mis-statement, omission, unauthorized representation, unfair trade practices or conduct in connection with the promotion of the offer(s) or in making available the offer(s) or the products and/or services under the Promotion, by the Merchant, its employees, officers or agents.
12. Personal data of Cardholders may be collected by the Merchant and the use of such personal data shall be subject to the personal information collection statement of the Merchant. Please contact the Merchant for related details.
13. The Bank and the Merchant reserve the right to alter, extend, or terminate the Promotion and amend the terms and conditions at any time without prior notice. In case of disputes, the decision of the Bank and the Merchant shall be final and binding.
14. In case of any disputes, Cardholders are required to present the relevant original sales receipts and credit card sales slips for further investigation by the Bank.
15. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

Additional Terms and Conditions of Offer 1:

1. Offers are limited to a maximum of 10 persons per patronage (including the Cardholder) and for dine-in only.
2. Offers are not applicable to 10% service charge, ticket sales event, special menus, banquets, other promotional offers, membership card, other discounts, takeaway and happy hours (if applicable).
3. Offers are not applicable on all fireworks display nights. Please contact the Merchant for details.
4. Offers cannot be redeemed for cash and cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts or cash coupons.

Additional Terms and Conditions of Offer 2:

1. Package Rates for Marco Polo Hongkong Hotel (For reference only, please contact the Merchant for details):

Room Type	Room Rate
Superior Room	HKD1,068+
Premier Room	HKD1,368+

2. Package inclusive of:
 - (a) 1-night stay with complimentary room upgrade to Deluxe Room (applicable for Superior Room booking) and late check-out till 15:00 (#Except booking check-in on public holiday, public holiday eve and designated blackout dates).
 - (b) Daily breakfast buffet for 2 persons per room per night at Cafe Marco (Meal timeslot and duration are subject to the discretion of the Merchant).
 - (c) In-room Japanese afternoon tea for 2 persons per room per night and the delivery time is from 15:00-17:00 on the check-in date. Japanese afternoon tea must be booked at check-in. Please contact the Merchant for details.
 - (d) Preferential privileges including: (Below privileges are subject to the terms and conditions of third party service providers, please contact the Merchant for details.
 - i. Receiving one i CREMERiA redemption letter upon check-in: Guest could redeem two choices of ice-cream (valued at HKD58 and below each) at i CREMERiA Harbour City Shop per room per night (Valued at HKD116 in total).
 - ii. A bottle of selected wine.
 - (e) Complimentary access to the Merchant's activity center including (1) Exciting Game Zones with Nintendo Switch (2) Movie screenings (3) Classic Mahjong Fun (The opening time of activity room is from 10 am – 8 pm. Guest could reserve the activity room at Front Office. Each activity is limited to one family at a time. First-come-first-serve basis and subject to availability).
 - (f) Complimentary birthday cake for check-in guest during birthday month. (Please specify when booking and verify your identity document at check-in to enjoy the offer).
 - (g) Complimentary extra bed per room per stay will be offered for booking with 3 Adults or booking with 2 Adults and 2 Kids (guest aged below 11), subject to hotel availability.
 - (h) Optional additional breakfast at HKD120+ 10% per person, pay upon check-in. Maximum 1 additional breakfast for room with 3 Adults booking and 2 additional breakfasts for room with 2 Adults and 2 kids (guest aged 4-11) booking.
 - (i) This Promotion will apply for NEW booking(s) only.
 - (j) Maximum occupancy of one guest room is 3 Adults or 2 Adults with 2 Children aged below 12. Additional booking is required if number of check-in guest exceeds the maximum occupancy.
 - (k) No amendment and cancellation of booking would be allowed.
 - (l) This offer is not applicable for group bookings.
 - (m) This offer is subject to availability, hotel confirmation and change without prior notice.
 - (n) Blackout dates may apply.
 - (o) All matters and disputes will be subject to final decision by Marco Polo Hotels – Hong Kong.

Additional Terms and Conditions of Offer 3:

1. The offer is applicable to new membership application only.
2. Full payment of the annual membership fee must be settled by an Eligible Card.
3. The extra HKD250 certificate is valid for 3 months from the date of issuance (blackout dates apply). Please contact the Merchant or refer to the terms and conditions on the certificate for details.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited



馬哥孛羅酒店—香港優惠之條款及細則(「此推廣計劃」):

- 除特別註明外，優惠期由2021年10月1日至11月30日(包括首尾兩日)(「推廣期」)。
- 除特別註明外，客戶(「客戶」)須以渣打銀行(香港)有限公司(「本行」)發行之信用卡，包括渣打信用卡及其聯營卡、MANHATTAN信用卡及其聯營卡(「合資格信用卡」)簽賬，方可享此推廣計劃。
- 於推廣期內，客戶於指定馬哥孛羅酒店—香港(「商戶」)以合資格信用卡惠顧，可享以下優惠。

	優惠詳情: (有關優惠詳情，請向商戶查詢及參閱以下額外條款及細則的內容)	註
優惠 1a	馬哥孛羅香港酒店 - 馬哥孛羅咖啡廳: • 自助午餐、下午茶自助餐及自助晚餐75折。 查詢電話: +852 2113 3912	每次惠顧最多 10 人。
優惠 1b	港威酒店- Three on Canton: • 自助午餐、下午茶自助餐及自助晚餐8折。 查詢電話: +852 2113 7828	
優惠 2	• 高級客房住宿一晚(免費升級至豪華客房)及延遲退房至下午3時(不適用於指定日子)。 • 每房每晚免費馬哥孛羅咖啡廳雙人自助早餐。 • 每房每晚可享免費客房雙人和風下午茶。 • 及其他禮遇 (詳情請向商戶查詢及參考條款及細則)。 查詢電話: +852 2113 3115	不適用於以下日子: • 國慶日: 1/10 及指定日期: 2/10 • 重陽節: 14/10 及其前夕: 13/10
優惠 3	• 成功申請馬哥孛羅饗·樂薈會籍之新會員，可額外獲贈HK\$250現金券乙張。 • 查詢電話: +852 2312 6958	

- 除特別註明外，此推廣計劃只適用於馬哥孛羅香港酒店及港威酒店。
- 除特別註明外，此推廣計劃包括但不只限於贈/禮品或折扣，不能轉讓或兌換現金或其他產品、亦不可與其他優惠同時使用。
- 除特別註明外，此推廣計劃只適用於正價貨品，而不適用於公價、特價、推廣、節慶及指定貨品。
- 如有任何更改，將以惠顧時之優惠詳情為準。
- 個別優惠附有額外條款及細則，詳情請向有關商戶查詢。
- 所有相片及產品資料只供參考。
- 如參與商戶或其分店停止營業，有關優惠將會終止。
- 客戶明白及接納所有商戶提供的有關此推廣計劃的產品及/或服務並非由本行所提供。因此，有關商戶、其員工、其人員及其供應商於推廣計劃提供的各項產品/服務的各方面，包括但不只限於商戶所提供的產品及/或其服務的質素、供應量、產品及/或其服務說明、任何虛假的交易說明、虛假陳述、錯誤聲明、遺漏、未經授權的陳述、與此推廣相關或就提供此推廣下的產品及/或服務的不公平貿易慣例或行為，本行均毋須負上任何責任。
- 商戶或許收集客戶之個人資料，其個人資料之用途將受商戶之個人資料收集聲明約束。本行並不牽涉該任何個人資料之收集及使用，詳情請聯絡商戶。
- 本行及商戶保留隨時更改、延長或終止優惠，以及修訂條款及細則之權利。如對有關此推廣計劃的條款及細則有任何爭議，本行及商戶將保留最終決定權。
- 如有任何爭議，客戶必須提供有關之交易單據及信用卡簽賬存根正本以便本行作進一步調查。
- 如中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。

優惠1之額外條款及細則:

- 優惠限最多10人(包括持卡人)惠顧及只限堂食。
- 優惠不適用於加一服務費、售票活動、特別菜單、宴會、其他推廣優惠、酒店會籍、其他折扣、外賣及歡樂時光(如適用)。
- 優惠不適用於煙花匯演之夜。詳情請致電各商戶。
- 優惠不可兌換現金，亦不可與其他推廣優惠、折扣或現金券同時使用。

優惠2之額外條款及細則:

- 馬哥孛羅香港酒店套票(僅供參考，詳情請聯絡相關商戶):

房間類別:	房間價格:
高級客房	HKD1,068+
總理客房	HKD1,368+

- 套票包括:
 - 高級客房入住一晚(免費升級至豪華客房)及延遲退房至下午3時(延遲退房於公眾假期、公眾假期前夕及指定日子登記入住不適用)(公眾假期、公眾假期前夕及指定日子: 10月1至2日及10月13至14日)。
 - 每房每晚可享免費馬哥孛羅咖啡廳雙人自助早餐(實際用餐地點會按酒店營運安排而更改，用餐時段及時間由酒店安排)。
 - 每房每晚可享免費客房和風雙人下午茶(下午茶須於登記入住時預訂，並於當日下午3時至下午5時於客房內享用)。
 - 尊享禮遇包括(以下禮遇受相關第三方的條款及細則約束):
 - 每房每晚可獲i CREMERiA換領信乙封，可於i CREMERiA海港城專門店換領兩件價值HK\$58之產品(總值HK\$116)。
 - 精選餐酒乙瓶。
 - 免費參加精彩家庭活動包括:(活動室開放時間為早上10時至晚上8時)。精彩家庭活動每次只供一個家庭享用，客人需於前台部預約活動時間，預約先到先得及視乎供應情況而定。
 - 暢玩大受歡迎的任天堂 Switch 遊戲機
 - 欣賞精彩電影
 - 麻雀耍樂
 - 賓客於生日月份入住可享免費生日蛋糕乙個(預訂時需註明，並需於登記入住時核實身份證明文件以享優惠)。
 - 可免費加床，須視乎酒店的供應情況而定，如需服務請直接聯繫酒店。
 - 可另加每位HK\$120+10%服務費享用額外自助早餐，並於入住時支付。3位成人入住的房間最多可額外另加一位自助早餐；2位成人及2位小童(4至11歲)入住的房間最多可額外另加兩位自助早餐。0至3歲小童可免費享用自助早餐。
 - 此優惠僅適用於新訂單，已成立之訂單無法享用此優惠。
 - 客人年滿12歲或以上會視為成人。每間客房最多只可三位成人或兩位成人及兩位小童(12歲或以下)入住。如果登記入住人數超過以上人數所限，客人需預訂額外房間。
 - 訂單不可更改及取消。
 - 團體預訂不適用於此優惠。
 - 優惠須視乎供應情況、酒店的確認或更改而定，並會作出另行通知。
 - 優惠不適用於指定日子。
 - 如有任何爭議，馬哥孛羅香港酒店將保留最終決定權。

優惠3之額外條款及細則:

- 此優惠只適用於新會員申請。
- 會員年費須以合資格信用卡全數繳付。
- 額外HK\$250的現金券有效期為簽發之日起3個月(不適用於酒店指定日子)。詳情請聯絡商戶或參閱現金券上的條款及細則。

借定唔借?還得到先好借!

由渣打銀行(香港)有限公司刊發